

窩打老道分行保管箱服務終止後安排 Post-Arrangement of Safe Deposit Locker Service Termination at Waterloo Road Branch

多謝閣下一直以來對渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)的支持。本行之窩打老道分行的保管箱服務已於**2025年9月5日**終止。所有未辦理及未取回之保管箱內全部物件，本行已根據「租用保管箱條款及章程」開啟相關保管箱*，並已把該保管箱內的物品暫時保存於本行所指定之地方。如有任何垂詢，請聯絡以下鄰近分行與本行職員聯絡。

Thank you for your support for Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”). Our Waterloo Road Branch Safe Deposit Locker Service has been terminated on **5 September 2025**. For those renters who did not retrieve all contents from their Safe Deposit Lockers, the lockers were broken open pursuant to the “Terms and Conditions for Rental of Safe Deposit Locker”, and the contents have been placed at the designated place by the Bank for safe custody. Should you have any queries, please contact our branch staff at the following branches.

窩打老道分行# Waterloo Road Branch#

九龍何文田窩打老道61-63號松亭閣地下A3號舖
Shop A3, G/F, Pine Manor, 61-63 Waterloo Road, Kowloon
電話 Telephone : 2714 5141

#分行將於2025年11月1日(星期六)下午1時起停止服務

#Branch service will be terminated from 1pm on Saturday, 1 November 2025 onwards

油麻地分行 Yaumati Branch

九龍油麻地彌敦道564號明芳樓地下及1樓
G/F & 1/F, Ming Fong Building, 564 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon
電話 Telephone : 2384 7171

旺角分行 Mongkok Branch

九龍旺角彌敦道617-623號地下B舖及1樓至4樓
Shop B, G/F & 1/F-4/F, 617-623 Nathan Road, Mongkok, Kowloon
電話 Telephone : 2782 2322

營業時間：星期一至五：上午9時至下午5時正；星期六：上午9時至下午1時正
Banking hours: Monday – Friday : 9am – 5pm, Saturday : 9am – 1pm

* 根據「租用保管箱條款及章程」，閣下如未能於上述指定日期前取出於保管箱內的存物並交還保管箱鑰匙，我們有權在本行自行決定選擇之獨立第三者陪同下，開啟閣下的保管箱取出存物。

Pursuant to the “Terms and Conditions for Rental of Safe Deposit Locker”, if you fail to remove the contents of your locker(s) and return the locker key(s) before the specified date stated above, the Bank has the right to break open your locker(s) in the presence of an independent third party selected by the Bank.

如此中文內容與英文版本有任何差異，均以英文版本為準。

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

sc.com/hk

由渣打銀行(香港)有限公司刊發

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited